

EverythingBin Liner

OWNER'S MANUAL



retrospec®

Liner Installation Instructions

1. The liner comes packaged flat. Once removed from its packaging, pull all 4 sides into their vertical position.
2. Undo the Velcro straps on each side.
3. Place the liner in the basket bottom first.
4. Wrap the Velcro straps around the top bar on each side of the basket and secure to the side of the liner.

NOTICE

- If you are not confident in your ability to successfully and safely perform all steps, we recommend having the work performed or checked by a local, certified, and reputable bike mechanic.

Doublure Instructions d'installation

1. La doublure est emballée à plat. Une fois sortie de son emballage, dépliez les 4 côtés en position verticale.
2. Défaites les bandes Velcro de chaque côté.
3. Placez la doublure dans le panier, le bas d'abord.
4. Enroulez les bandes Velcro autour de la barre supérieure de chaque côté du panier et fixez-les sur le côté de la doublure.

AVIS

- Si vous n'êtes pas sûr de votre capacité à effectuer toutes les étapes avec succès et en toute sécurité, nous vous recommandons de faire effectuer ou vérifier le travail par un mécanicien de vélo local, certifié et réputé.

Making Nature Second Nature

